



iCHINA
Quality China Tour

Tour Code: CCD9



9 D 7 N

稻城亚丁/四姑娘山 + 海螺沟冰川公园

DAOCHENG YADING/MT.SIGUNIANG + HAILUOGOU GLACIER

**纯玩无购物
NO SHOPPING**



全程4+5星酒店



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️成都

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机经中转前往【成都】。抵达后, 入住酒店。

第2天: 成都-四姑娘山-丹巴

巴郎山隧道/猫鼻梁观景台/双桥沟风景区(含景区车)

- ◆ 猫鼻梁观景台 - 是一处海拔约3500米左右的观景平台, 这里是一处可以观赏四姑娘山全景且又交通便捷的好地方。
- ◆ 双桥沟风景区 - 是四姑娘山景区三沟之一, 沟内开发最深入、景色最丰富, 最适合大众旅游的景区, 全长40余公里, 面积约216.6平方公里。

第3天: 丹巴-新都桥-雅江

梭坡碉楼(远眺)/墨石公园(含电瓶车)/塔公草原/木雅金塔/高尔寺山风光

- ◆ 墨石公园 - 拥有世界地质奇观, 也是中国唯一的高原石林景观。它像是被遗忘在地球的另一个异域星球, 踏入墨石公园就如同踏进了传说中的魔幻大地, 怪石嶙峋, 带着奇异与神秘。
- ◆ 塔公草原 - 意为“菩萨喜欢的地方”, 位于海拔3730米的高原地带, 川藏公路穿境而过, 塔公草原面积712.37平方公里, 地势起伏和缓, 草原广袤, 水草丰茂, 牛羊成群。

第4天: 雅江-理塘-稻城-香格里拉镇

沿路风光: 剪子湾山/卡子拉山/兔儿山/海子山/毛娅草原/万亩青杨林

- ◆ 剪子湾山 - 它的藏语名字叫“惹玛那扎”, 意为羊子山口。山口海拔4659米, 是318国道经康巴地区的最高山口之一。

第5天: 香格里拉镇-亚丁-稻城

亚丁景区(含观光车+电瓶车)/俄初山观景台/仙乃日神山/冲古寺/珍珠海/洛绒牛场/夏诺多吉神山/央迈勇神山/温泉体验

- ◆ 亚丁景区 - 稻城亚丁景区是国家5A级旅游景区、国家级自然保护区, 景致保持着在地球上近绝迹的纯粹, 有着独特的地貌和原生态的自然风光, 是名副其实的“香格里拉之魂”, 被国际友人誉为“水蓝色星球上的最后一块净土”。

第6天: 稻城-康定

杜鹃谷风光/波瓦山风光/稻城白塔群/红草地/桑堆小镇/折多山风光

- ◆ 稻城白塔群 - 是康南地区唯一的一个公园, 以藏族同胞心中至高无上的白塔为主题, 在全世界也是绝无仅有的。

第7天: 康定-海螺沟

康定情歌景区-木格措(含观光车)/七色海远观莲花雪山/车观川藏第一桥风光/磨西古镇

- ◆ 木格措 - 也称为: 大海子, 是四川西北部的高山湖泊, 这里的湖水非常清澈, 雪山的融水是这里的主要水源。
- ◆ 磨西古镇 - 冰川之下的千年古镇, 它曾是四川茶马古道的重要驿站, 它就是红军进入甘孜藏区的第一镇: 磨西古镇。

第8天: 海螺沟-成都✈️吉隆坡

海螺沟冰川公园(含观光车+缆车)

- ◆ 海螺沟冰川景区 - 是亚洲最东低海拔现代冰川发现地, 海拔2850米。其大冰瀑布高1080米, 宽0.5米-1100米, 是中国至今发现的最高大冰瀑布。
- ◆ 晚餐后, 前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。

第9天: 吉隆坡

- ◆ 抵达马来西亚, 结束美好旅程。



DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ CHENGDU

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Chengdu]. Upon arrival, check in hotel.

DAY 2: CHENGDU-MT. SIGUNIANG-DANBA

Balang Mountain Tunnel / Maonailiang Scenic Viewing Platform / Shuangqiao Valley Scenic Area (included Shuttle bus)

- ◆ **Maonailiang Scenic Viewing Platform** - It is an observation platform located at an altitude of approximately 3,500 meters.
- ◆ **Shuangqiao Valley Scenic Area** - It is one of the three valleys in the Mount Siguniang scenic area, known for its extensive development, rich scenery, and suitability for mass tourism.

DAY 3: DANBA-XINDUQIAO-YAJIANG

Suopo Watchtower (distant view) / Moshigou Park (including Buggy) / Tagong Grassland / Muya Golden Pagoda / Ga'er mountain view

- ◆ **Moshigou Park** - It feels like stepping into a magical land of legends, with peculiar and mysterious rock formations.
- ◆ **Tagong Grassland** - The grassland covers an area of 712.37 square kilometers, featuring gentle slopes, vast meadows, abundant water and grass, and herds of cattle and sheep.

DAY 4: YAJIANG-LITANG-SHANGRI-LA TOWN

Scenic Highlights along the way: Jianshiwan Mountain / Kazila Mountain / Tuer Mountain / Haizi Mountain / Maoya Grassland / Wanmuqingyang Forest

- ◆ **Jianshiwan Mountain** - It is one of the highest mountain passes in the Kangba region along the National Highway 318.
- ◆ **Kazila Mountain** - Here, the mountains layer upon layer, with each layer appearing farther and lighter in color than the previous one, extending to the horizon. It feels like walking on the "Road to Heaven."

DAY 5: SHANGRI-LA TOWN-YADING-DAOCHENG

Yading Scenic Area (included Shuttle) / Echu Mountain Viewing Platform / MT. Xiannairi / Chonggu Temple / Pearl Sea / Luorong Farm / MT. Xianuoduoji / MT. Yongmai Yong

- ◆ **Yading Scenic Area** - It is a national 5A-level tourist attraction and a national-level nature reserve. The scenery here remains pure and pristine, showcasing unique landforms and natural landscapes.

DAY 6: DAOCHENG-KANDING

Dujuan Valley Scenery / Bowa Mountain Scenery / Daocheng White Stupa Group/ Hongcaodi / Sangdui Town / Zheduo Mountain Scenery

- ◆ **Daocheng White Stupa Group** - It is the only park in the southern Kangnan area, with the theme of the supreme and supreme white stupas cherished in the hearts of Tibetans.

DAY 7: KANDING-HAILUOGOU

Mugecuo (included Shuttle) / Yaochi Buddha Foot Spa / Qisea Lake / Distant view of Lotus Snow Mountain / First Bridge of Sichuan-Tibet Highway / Moxi Ancient Town

- ◆ **Mugecuo** - The lake water here is crystal clear, and the melting snow from the mountains is the main water source.
- ◆ **Moxi Ancient Town** - Is at the foot of Hailuogou Scenic Area. It is a small town with Tibetan characteristics.

DAY 8: HAILUOGOU-CHENGDU ✈️ K.L

Hailuogou Glacier Park (Included sightseeing car + cable car)

- ◆ **Hailuogou Glacier Park** - Is known for its low-latitude glaciers, dense ancient forests, and hot springs flowing from the foot of the highest mountain in Sichuan.
- ◆ **After dinner, transfer to airport take flight back Malaysia.**

DAY 9: KUALA LUMPUR

- ◆ **Arrival Malaysia, Home Sweet Home.**



Chonggu Temple



木格错 Mugecuo



海螺沟冰川公园 Hailuogou Glacier Park

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	-	机上用餐 On Board	5★ 天府国际大酒店或同级 Tianfu International Hotel Complex or SML
2	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	酒店内 80 Hotel	4★ 澜峰大酒店或同级 Lanfeng Hotel or SML
3	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	菌汤锅 80 Mushroom Hotpot	4★ 驿都大酒店或同级 Yidu Hotel or SML
4	酒店内 Hotel	理塘风味 70 Litang Cuisine	酒店内 80 Hotel	5★ 时代亚丁大酒店或同级 Shidai Yading Hotel or SML
5	酒店内 Hotel	自热米饭套餐 50 (含水果+牛奶)	酒店内 80 Hotel	5★ 明宇阳光温泉酒店或同级 Lia Daocheng Resort(Hot Spring) or SML
6	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	四川火锅 100 Sichuan Hot Pot	4★ 康巴大酒店或同级 Novotel Xi'an SCPG Hotel or SML
7	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	酒店内 80 Hotel	5★ 长征大酒店或同级 Hailuogou Long March Hotel or SML
8	酒店内 Hotel	古镇风味 60 Guzhen Cuisine	粤菜风味 100 Cantonese Cuisine	飞机上 On Board
9	机上用餐 On Board	-	-	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
9. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
9. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688